
 

 

Hämeenkyrön kunnan 
 
 
VAMMAISNEUVOSTON KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA  4/ 2019 
 
Aika       Keskiviikkona 23.10.2019  klo 14.00 - 15.30 
Paikka   Aurinkorinne 
 
Läsnä    Ilomäki Sauli           Eläkeliiton Hämeenkyrön yhdistys ry. 
             Jylhä Helena           Kyrösjärven Reuma- ja Tules 
             Ryynänen Sari        Kyrösjärven seudun Näkövammaiset ry. 
             Tuomi Reino           Hämeenkyrön Sotaveteraanit ry. 
             Hannu Jouko          varajäsen, Sotainvalidien Veljesliiton Hämeenkyrön osasto ry. 
             Niinenmaa Jussi     perusturvalautakunnan edustaja 
             Uusitalo Sirpa         Kyrösjärvenseudun diabetesyhdistys 
             Korhonen Veijo      Hämeenkyrön Kehitysvammaisten Tuki  ry.    
             Ojala Arto               Sisukkaat 
             Saarela Tapani       Kyröskosken Setlementti 
             Graeffe Johanna     Hämeenkyrön seurakunta 
             Arto Tenkanen        Sarastus 
             Aino Jokela             Rönsy ry. 
             Tiina Paloranta       Hämeenkyrön kunnan talousjohtaja 
             Kaija Uusitalo         vammaisneuvoston sihteeri     
 
 

1. Kokouksen avaus, Tapani Saarela 
 

2. Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

3. Muutettiin kokouksen esityslistaa siten, että asia 5. ja asia 6. vaihtavat paikkaa. 
 

4. Käytiin läpi ja hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 
 

5. Aino Jokela Rönsy ry:stä kertoi Rönsyn tämänhetkisiä kuulumisia. Heillä on noin 130 avunpyyntöä ja 
50 avunantajaa. Vapaaehtoistoiminnan peruskurssi on 9.11.2019 Aurinkorinteellä. Heidän on 
tehtävä väliraportti  Stealle toiminnastaan ensi vuoden alkupuolella ja siihen he toivoivat palautetta 
ym. toiminnastaan. Hämeenkyrön kunta ja Rönsy ry. järjestävät yhdessä yhteistyötapaamisen 
Mahnalan ympäristökoululla 6.11.2019 klo 15.00. Sinne ovat kaikki tervetulleita. 
 

6. Talousjohtaja Tiina Paloranta kertoi meille uudesta saavutettavuusdirektiivistä, joka käynnistyi 
23.09.2019 jolla uusi lainsäädäntö vaatii digitaaliset palvelut saavutettavaksi. Uusi laki koskee 
kaikkia viranomaisia. YK:n yleissopimuksessa sanotaan, että vammaisilla henkilöillä on oltava samat 
oikeudet kuin vammattomilla. Verkkosivujen tulee olla selkeitä ja toimivia. Hämeenkyrön kunnalla on 
menossa projekti, jolla pyritään siihen, että sivut ovat selkeitä, selkokielisiä ja toimivia. Vuoden 
päästä pitäisi kaikki tieto olla helposti saatavilla. 
 

7. Vammaisneuvoston edustajaksi Hämeenkyrön kunnan valtuuston kokouksiin valittiin Tapani Saarela 
ja varajäseneksi Helena Jylhä. 
 

8. Tapani Saarela ottaa yhteyttä Ikaalisten vammaisneuvostoon. Olisimme kiinnostuneita heidän 
toiminnastaan ja voisimme tavata Jyllinkodilla, jossa ruokailisimme yhdessä. 
 

9. Muut esille tulleet asiat.                                                                                                                     
Sari Ryynänen pyysi, että kokouskutsu tulisi ainakin viikkoa ennen kokousta. Tähän tehdään 
parannus. Joululautanen syödään yhdessä vanhusneuvoston kanssa, kuten viime joulun alla. 
 

10. Kokous päätettiin ja sovittiin, että seuraava kokous on alkuvuodesta 2020. 
 

 



 

 

Tapani Saarela                                                              Kaija Uusitalo 
puheenjohtaja                                                                sihteeri 
 

 
            

 
                                                                                                  

                        


